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do ministra sprawiedliwości 

w sprawie planów likwidacji ośrodków doskonalenia kadr Służby 

Więziennej 

Szanowny Panie Ministrze! Z informacji medialnych oraz nadesłanych przez 

zarządy rejonowe NSZZFiP wynika, że resort planuje likwidację większości 

spośród 13 funkcjonujących ośrodków doskonalenia kadr Służby Więziennej w 

całej Polsce. Według informacji związków zawodowych ministerstwo bez 

wiedzy funkcjonariuszy i konsultacji ze związkiem zawodowym NSZZFiPW 

planuje przekształcenie, a w rezultacie likwidację bazy szkoleniowej, która 

przed wielu laty budowana była ze społecznych składek funkcjonariuszy, przy 

ogromnym i nieodpłatnym wkładzie ich pracy. Budzi to głębokie zaniepokojenie 

nie tylko w środowisku funkcjonariuszy SW, ale również emerytów, rencistów i 

ich rodzin. Zdaniem funkcjonariuszy SW dobrze funkcjonujące i potrzebne 

Służbie Więziennej obiekty, które poza statutową działalnością dotyczącą 

szkolenia funkcjonariuszy SW, spełniają istotną rolę w obronności państwa 

(zapisaną w ustawach jako bazy formowania zmilitaryzowanych oddziałów 

SW). Ośrodki te pełnią również funkcję socjalną, stając się w miesiącach 

wakacyjnych bazą wypoczynkową dla rodzin funkcjonariuszy, pracowników 

oraz emerytów i rencistów Służby Więziennej. Obecnie w ośrodkach 

doskonalenia kadr SW karę pozbawienia wolności odbywa ok. 450 osadzonych, 

co daje możliwość resocjalizacji poprzez pracę i tym samym zmniejsza koszty 

funkcjonowania. 

W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie 

odpowiedzi na pytania: 

1. Czy Ministerstwo Sprawiedliwości przygotowuje plany likwidacji i 

przekształceń ośrodków doskonalenia kadr Służby Więziennej podległych 

dyrektorowi generalnemu SW? 



2. Ile ośrodków zostanie zlikwidowanych? 

3. Co stanie się z funkcjonariuszami zatrudnionymi obecnie w tych 

ośrodkach? 

Z poważaniem 

Poseł Tadeusz Tomaszewski 

Warszawa, dnia 16 marca 2012 r. 

 


